

| | |
|--|--|
| Reference No 6/10 /2024 | مرجع رقم 2024 /10/6 |
| Kuwait: 6 August 2024 | الكويت في: 2024/8/6 |
| Dear/ Boursa Kuwait Company | السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين |
| Greeting, | تحية طيبة و بعد،، |
| <u>Subject: disclosure the Board of Directors of Beyout investment holding group meeting on Sunday, 11 august 2024</u> | <u>الموضوع: الإفصاح عن اجتماع مجلس اداره مجموعه بيوت القابضة في يوم الاحد بتاريخ 11 اغسطس 2024</u> |
| With reference to the above subject, and in according with the provisions of Chapter four "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 Regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities | إشارة إلى الموضوع أعلاه، و عملا بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح و الشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال و تنظيم نشاط الأوراق المالية |
| Attached is the disclosure form regarding the above- mentioned subject | مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن الموضوع أعلاه |
| Yours sincerely, | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،، |


عبد الرحمن محمد صالح الخنة

الرئيس التنفيذي

المرفقات: نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

| Date | Name Of the Listed Company | اسم الشركة المدرجة | التاريخ |
|---|--|---|--------------|
| 6 August 2024 | Beyout investment Group holding (K.S.C.P) | مجموعه بيوت الاستثمارية القابضة (ش.م.ك.ع) | 6 اغسطس 2024 |
| Material Information | | المعلومة الجوهرية | |
| <p>We would like to inform you that the Board of Directors Beyout Investment Group Holding (K.S.C.P) will hold its meeting on Sunday 11/08/2024 at 01:30 pm. To discuss the following items:</p> <p>1- Discussion and approve the unaudited consolidated financial statements of BIG group for the second quarter of 2024</p> <p>2- Any new subjects.</p> | | <p>يرجي العلم انه سوف يجتمع مجلس اداره مجموعه بيوت الاستثمارية القابضة (ش.م.ك.ع) وذلك يوم الاحد الموافق 11 اغسطس الساعه 1:30 ظهراً و ذلك لمناقشه البنود التاليه:-</p> <p>1- مناقشة واعتماد البيانات المالية المجمعة الغير مدققة للمجموعة عن الربع الثاني لسنة 2024.</p> <p>2- ما يستجد من أعمال</p> | |
| Significant Effect of the material information on the financial position of the company | | اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي | |
| No financial impact | | لا يوجد اثر مالي | |

